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Έβαλαν μπρος για λίφτινγκ σιο παλιό ΓΣΟ
ΓΡΑΦΕΙ ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΖΟΥΡΟΣ

ρχισαν χθες οι εργασίες συντήρησης και
αναβάθμισης στον χώρο του Φυτίδειου
Αθλητικού Κέντρου-ΓΣΟ στη Λεμεσό Ο

Δήμος Λεμεσού μαζί με το ΤΕΠΑΚ και τη
συνεργασία του ΚΟΑ αποφάσισαν από κοινού
να προχωρήσουν σε εργασίες στον χώρο ο
οποίος τα τελευταία χρόνια έχει αφεθεί στο έλεός
του με αποτέλεσμα να έχει υποστεί πολλές
καταστροφές και να μην μπορεί να
χρησιμοποιηθεί από τους φοιτητές και τους
πολίτες Οι προβλεπόμενες εργασίες στοχεύουν
στο να δώσουν νέα πνοή σε έναν κατεξοχήν
χώρο του αθλητισμού της Λεμεσού Βασικό ρόλο
στην αναζωογόνηση του χώρου αναμένεται να
παίξει η συνεργασία και συνέργεια μεταξύ του
δήμου και του ΤΕΠΑΚ το οποίο θα διαχειρίζεται
τους αθλητικούς χώρους και τα γήπεδα

Σε δύο φάσεις
Το συνολικό έργο χωρίζεται σε δύο φάσεις

Αρχικά θα γίνουν εργασίες αναβάθμισης για
την επαναλειτουργία των τριών γηπέδων 2
για φούτσαλ και 1 για καλαθόσφαιρα βόλεϊ

τένις καθώς επίσης και ανάπλαση της πλατείας

Θα γίνουν εργασίες για διόρθωση του

φωτισμού καθώς και δημιουργία μικρών κερκίδων

για να παρακολουθεί κόσμος Η Α φάση
αναμένεται να ολοκληρωθεί μέχρι τον Ιούνιο
του 2022

Η Β φάση περιλαμβάνει τις κτηριακές υποδομές

όπως αίθουσες γυμναστηρίων το Μουσείο

Αθλητικής Ιστορίας του ΓΣΟ και το Εστιατόριο

Καφετέρια και αναμένεται να προ
σφοροδοτηθούν για κατασκευή τους αμέσως
επόμενους μήνες με ορίζοντα τον Οκτώβριο
του 2022 για την έναρξη των εργασιών που
θα χρειαστούν άλλους περίπου δέκα μήνες για
να ολοκληρωθούν Το έργο αναμένεται να είναι

έτοιμο περί τα τέλη του 2023

Επιτέλους ξεκινούν
Με την ευκαιρία της έναρξης των κατασκευαστικών

έργων της Α φάσης ο δήμαρχος
της πόλης μαζί με τον πρόεδρο του ΚΟΑ

επισκέφθηκαν χθες τον χώρο του εργοταξίου
Ο δήμαρχος Νίκος Νικολαΐδης εξέφρασε την
ικανοποίησή του που επιτέλους ξεκινάνε τα
έργα τα οποία θα έπρεπε να ξεκινήσουν εδώ
και καιρό όπως είπε χαρακτηριστικά ενώ
πρόσθεσε πως ο χώρος θα πάρει ζωή και θα
λειτουργήσει ως τόπος μαζικής άθλησης
τόσο για τους φοιτητές του ΤΕΠΑΚ όσο και για
τους δημότες

Ο δήμαρχος σχολίασε και το γεγονός ότι
μέχρι τώρα ο χώρος δεν λειτουργούσε σωστά

και αν αξίζει η προσπάθεια για να λειτουργήσει

ξανά λέγοντας πως στον βαθμό
που δήμος και ΤΕΠΑΚ μαζί με τον ΚΟΑ δουλέψουμε

σωστά ο χώρος έχει κάθε λόγο να
αναζωογονηθεί και να πετύχει Από τη δική
του πλευρά ο πρόεδρος του ΚΟΑ Αντρέας
Μιχαηλίδης εξέφρασε και αυτός την ικανοποίηση

για την έναρξη των εργασιών καθώς
επίσης και την πεποίθηση ότι μετά τις αναγκαίες

διορθώσεις ο χώρος θα αξιοποιηθεί
πλήρως τόσο από το ΤΕΠΑΚ και τον Δήμο
Λεμεσού αλλά και από το σύνολο των δημοτών

της πόλης
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